

Møtereferat



Møtetidspunkt: 01.02.2023 kl 20:00, Nærøysund Arena

Møte nr.04-2022/2023

Følgende er innkalte:

Hovedlaget:	Stig Tommy Jenssen	Idrettsskolen:	
Hovedlaget:	Lasse Berg	Badmintongruppa:	Erik Måøy
Hovedlaget:	Geirid Holm	Fotballgruppa:	Anne Laugen
Hovedlaget:		Friidrettsgruppa:	
Hovedlaget:	Trude Laukvik	Håndballgruppa:	Sindre Sørhaug
Hovedlaget vara:		Svømmegruppa:	Kenneth Haug
		Trimgruppa:	Heidi Klingen
		Skigruppa:	Katherine Wendelbo
		Orienteringsgruppa:	
		Turngruppa:	Anne Kjersti Sørnmo

Emne : Styremøte hovedlaget

Sak 19-22/23 Avtale med grunneiere lysløypa

Det er flere steder i lysløypa det er dårlig forhold slik at den trenger generelt vedlikehold. I den forbindelse er det ønskelig med nye grunneieravtaler. Det er ca 10 grunneiere som er berørt. Det er vanskelig å få til lange nok grunneieravtaler for å hente ut tippemidler. Skigruppa henvender seg til hovedlaget da det er her grunneieravtalene ligger. Forslag om å opprette en komite som kan jobbe videre med denne saken. Egil Solstad og Geir Lauten har sagt seg villig til å sitte i den komiteen.

Det kan legges inn en tekst i grunneieravtale som gjør at vi ikke trenger å søke ved hver endring. Vi må ha med oss kommunen i dette arbeidet.

Vedtak:

Geir og Egil får fullmakt til å sette sammen en komite. De kan hente representanter fra kommune og eventuelt flere fra idrettslaget hvis det trengs.

Sak 20-22/23 Søknad om grasrotmidler

Fotball J12, G16, J14 og G13 søker om støtte til buss for kjøring til fotballcup. Det er tidligere innvilget støtte til dette.

Handball søker om 20 000kr for å kjøpe inn mer utstyr til treningsrommet i idrettshallen.

Dette benyttes til skadeforebygging og trening. Dette er utstyr som kan benyttes av alle som benytter seg av trimrommet.

Vedtak:

Fotball J12, G16, J14, G13 får støtte med kr 7500 hver som skal dekke deler av buss til cup.

Grasrotmidler utbetales med kr 20 000 for nytt utstyr til treningsrommet. Siden dette er et forslag som gjelder alle i idrettslaget blir tildelingen ført på hovedlaget.

Sak 21-22/23 Blomster ved dødsfall

Saken utsettes til årsmøtet for å behandle saken.

Sak 22-22/23 Hoopit - brukermøte

Alle særgrupper sender inn spørsmål som sammenstilles og sendes til Hoopit. Da kan Hoopit forberede seg og gi svar i møtet.

Stig Tommy tar kontakt med Hoopit og alle særgruppene sender spørsmålene til Stig Tommy.

Sak 23-22/23 Sette dato for årsmøte

Dato for årsmøtet: Onsdag 29.03.2022, klokka 18:00.

Sak 24-22/23 Forslag til utdeling av ildsjel pris

Hvis man går inn på Kolvereid.no ser vi at vi mangler utdeling av ildsjelpris i 2021, 2022 og 2023.

Ved banketten på Kolvereid 100-års jubileum deles disse prisene ut.

Forslag til kandidater kan sendes inn innen 01.oktober. Forslag sendes på mail til Stig Tommy.

Sak 25-22/23 Gjennomgang organisasjonsplanen

Saken utsettes til styremøte før årsmøtet. 16.mars klokka 20:00.

Organisasjonsplan gjennomgås av alle styremedlemmer før møtet.

Sak 26-22/23 Eventuelt

- Valgkomiteen er informert hvem som er på valg
 - o Stig Tommy har sendt melding til valgkomiteen og bedt henne sjekke ut hvem som er på valg i arbeidsutvalget. Stig Tommy tar ikke gjenvalg som leder.
- Spleising av marsipankake badminton 30 år og KIL 100år
 - o Vi deler kostnaden på kaken
- Informasjon fra KIL 100 års komite
 - o Trude informerte om arbeidet
- Åpning av hallen
 - o Alle særgruppene oppfordres å melde inn til Stine om aktiviteter til 1.mars.
- Kassererjobben

- NTS nedbemanner og vil kun føre regnskap til sommeren. Hvordan kan dette løses i idrettslaget? Kan det være en ide å kjøpe tjenesten. Saken fremmes på årsmøtet. Saken tas opp på møtet før årsmøtet.
- Orienteringsgruppa
 - Ingen i styret stiller til gjenvalg. Ikke funnet erstattere. Stiller ingen som leder vil aktiviteten opphøre til ny leder er på plass.